
 

 
Referat fra bestyrelsesmøde den 21. november 2024 
 
Dagsorden/Referat 
 

1. Siden sidst./ 
Der har været en del mødeaktivitet i Vest mellem formændene. 
Der er brugt meget tid på at fastlægge vision og værdier for samarbejdet i vest. 
Vi skal være klar til samarbejde med DGI, når deres nye struktur træder i kraft den 1. januar 25. 
Trænerudvikling kører rigtig fint. 
Kredsmatch igen en stor succes. 

2. Status på økonomi./ 
Sidste  regnskabsår viser et underskud på knap 23.000 kr. mod budgetteret knap 39.000 kr. 
Status taget til efterretning. 

3. Status fjertøser./ 
MA afholder møder med flere interessenter i projektet for at sikre fremtidig drift. 
Arbejdet går rigtig godt og der afholdes nyt møde i januar 25. 

4. Status holdturnering./ 
Går godt. Bestyrelsens opbakning til Sørens forslag til håndtering af sag fra en U-13 holdkamp. 

5. Status dommerområdet./ 
Sandsynligvis to nye dommere fra Fyn på vej. 
Der arbejdes på at etablere en dommerforening i Vest. 
Fra DU arbejdes på en "aldersstige" for dommere, så man kender aldersgrænserne på de 
forskellige niveauer. 

6. Rene DGI klubber til BF./ 
MA arbejder videre med sagen og går i dialog med DGI Fyn. 

7. Næste møde ./ 
23. januar kl. 17.30. 

8. Evt./ 
Lars ønsker at stoppe som kasserer ved næste repræsentantskabsmøde i 25. 
Resten af bestyrelsen beklager dette, men respekterer Lars`s beslutning. 
Han fortsætter som webmaster for BF. 
Vi skal nu alle lede efter en god afløser for Lars. 
 

Referat/ 
Martin 


